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PROTOKÓŁ Nr XXXIX/2013 
z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu 

w dniu 19 czerwca 2013 roku 
 

Sesja odbył się w sali narad Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu w godz. 1500 – 1730 

 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
Otwarcia XXXIX Sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu dokonała Przewodnicząca Rady 
Miejskiej Pani Maria Lipka-Stępniewska. Powitała radnych oraz gości zaproszonych, po 
czym stwierdziła na podstawie listy obecności wystarczającą liczbę radnych do 
podejmowania prawomocnych uchwał. Na sesji obecnych było 15 radnych. Lista obecności 
radnych oraz gości załączona została do protokołu. 
Wśród gości obecni byli: 
Henryk Karcz - Radny Powiatu Zawierciańskiego , 
Burmistrz, Sekretarz i Skarbnik Miasta i Gminy Ogrodzieniec oraz Sołtysi Gminy 
Ogrodzieniec. 
 
2. Przyjęcie porządku obrad.  
Burmistrz MiG zgłosił wniosek o poszerzenie porządku obrad o dodatkowy punkt dot. 
przyjęcia uchwały w sprawie  poboru w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości 
wynagrodzenia za inkaso opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
 
Projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu wszystkich komisji Rady i został pozytywnie 
zaopiniowany. 
 
Porządek obrad  wraz ze zmianami został przyjęty przez radnych jednogłośnie - 15głosami i 
przedstawiał się następująco 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności oraz z realizacji uchwał. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie  poboru w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości 

wynagrodzenia za inkaso opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany załącznika do uchwały Nr XXXV/290/2013 Rady 

Miejskiej w Ogrodzieńcu z dnia 15 marca 2013 roku w sprawie określenia wzoru 
deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 
właścicieli nieruchomości zamieszkałych i położonych na obszarze Gminy Ogrodzieniec.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Miejsko 
– Gminnego Ośrodka Kultury w Ogrodzieńcu za 2012 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Miejsko-
Gminnej Biblioteki Publicznej w Ogrodzieńcu za 2012 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Ogrodzieńcu za 2012r. 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania  
z wykonania budżetu Gminy Ogrodzieniec za 2012 rok 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy 
Ogrodzieniec. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w planach dochodów i wydatków w budżecie Gminy 
Ogrodzieniec na 2013 r.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Ogrodzieniec na lata 2013-2020. 

14. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi Burmistrza.  
15. Wnioski i oświadczenia.  
16. Zamkniecie obrad 
 
Ad. 3 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Protokół z sesji Rady nr XXXVIII/2013 z dnia 29 maja   2013 roku został przyjęty przez 
radnych bez uwag jednogłośnie. Za przyjęciem protokołu głosowało 15 radnych 
 
Ad.4  
Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności oraz z realizacji uchwał.  
 
31 maja w siedzibie Spółki Zamek odbyło się Walne Zgromadzenie Wspólników na którym 
zostało zatwierdzone sprawozdanie finansowe za rok 2012 i udzielono absolutorium 
Zarządowi. 
 
31 maja odbyła się uroczystość gminna z okazji 40-lecia odzyskania praw miejskich przez 
Ogrodzieniec. Uroczystość zgromadziła bardzo dużą liczbą mieszkańców, którzy chętnie 
wzięli udział w korowodzie. Oprócz uczniów i nauczycieli wszystkich szkół z terenu Gminy 
obecni byli przedstawiciele organizacji i instytucji gminnych oraz delegacje zagraniczne gmin 
partnerskich. Wśród nich byli Burmistrz Bogacsa, Burmistrz Gross Bieberau, Burmistrz 
Melissano. 
 
1 czerwca parafianie z Parafii pw. Przemienienia Pańskiego w Ogrodzieńcu wraz z Dziecięco-
Młodzieżową Orkiestrą Dętą brali udział w pielgrzymce do Kalwarii Zebrzydowskiej. Wyjazd 
prowadził ksiądz dziekan Jacek Furtak, obchodzący w tym roku jubileusz 25-lecia święceń 
kapłańskich 
 
W dniach 3, 7, 25, 28 czerwca oraz 5 lipca odbyły się ostatnie posiedzenia Sądu Rejonowego 
w Zawierciu w sprawie nieprawidłowości w Spółce Jurajski Park Wodny. Ogłoszenie wyroku 
zaplanowano na 10 lipca br.  
6 czerwca w Urzędzie Miasta w Sosnowcu miało miejsce spotkanie gmin z Subregionu 
Centralnego dotyczące konsultacji Programu Operacyjnego dla woj. śląskiego na lata 2014-
20. 
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8 czerwca Burmistrz Miasta i Gminy Ogrodzieniec wraz z Komendantem Powiatowym PSP z 
Zawiercia przekazali OSP Ryczów Kolonia lekki samochód ratowniczo-gaśniczy na bazie 
Forda Transita.  
 
12 czerwca w Szkole Pod-stawowej w Ogrodzieńcu miało miejsce spotkanie z mieszkańcami 
osiedla przy ul. Słowackiego, na którym omówiono bieżące sprawy osiedla, a w 
szczególności  zasady wdrożenia nowej ustawy „śmieciowej”. 
 
14 czerwca odbyło się Walne Zgromadzenie spółki gminnej Przedsiębiorstwa Komunalnego 
Ogrodzieniec, na którym zatwierdzono sprawozda-nie finansowe za rok 2012 i udzielono 
absolutorium Zarządowi. 
 
15 czerwca  na Zamku Ogrodzienieckim w Podzamczu odbył się rodzinny festyn europejski z 
udziałem byłego premiera RP prof. Jerzego Buzka – posła do Parlamentu Europejskiego. 
Oprócz mieszkańców  na festynie spotkali się uczestnicy z dziesięciu edycji organizowanego 
w ostatnich latach Konkursu Wiedzy  o UE. Każdy z laureatów otrzymał okolicznościowy 
dyplom oraz rozlosowano nagrodę główną 11-dniową wycieczkę do Indii dla 2 osób, którą 
wylosował Mateusz Kuchta z Podzamcza. 
 
16 czerwca  w Szkole Podstawowej w Gieble odbył się festyn zorganizowany przez uczniów, 
nauczycieli i pracowników szkoły. Festyn cieszył się  bardzo dużym zainteresowaniem 
mieszkańców 
 
Ad. 5 
Podjęcie uchwały w sprawie  poboru w drodze inkasa, określenia inkasentów i 
wysokości wynagrodzenia za inkaso opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
 
Projekt uchwały został omówiony przez Pana Burmistrza - szczegóły podane przez 
Burmistrza  patrz jak załączony do protokołu projekt uchwały w przedmiotowej sprawie . 
 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną 
opinię.  
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie.  
Uchwała została przyjęta jednogłośnie - za jej przyjęciem głosowało 15 radnych.  
Uchwale nadano Nr  XXXIX/ 316/2013  
 
Ad. 6 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany załącznika do uchwały Nr XXXV/290/2013 Rady 
Miejskiej w Ogrodzieńcu z dnia 15 marca 2013 roku w sprawie określenia wzoru 
deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej 
przez właścicieli nieruchomości zamieszkałych i położonych na obszarze Gminy 
Ogrodzieniec. 
 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxix_316_2013.pdf
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Projekt uchwały został omówiony przez Skarbnika Gminy Panią Anne Kuźniak   – szczegóły 
podane przez Pania Skarbnik patrz jak załączony do protokołu projekt uchwały w 
przedmiotowej sprawie . 
 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną 
opinię.  
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie.  
Uchwała została przyjęta jednogłośnie - za jej przyjęciem głosowało 15radnych.  
Uchwale nadano Nr  XXXIX/ 317/2013 
 
Ad. 7 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Miejsko 
– Gminnego Ośrodka Kultury w Ogrodzieńcu za 2012 rok. 
 
Radni odstąpili od potrzeby ponownego omawiania projektu uchwały uzasadniając to faktem 
szczegółowej jego analizy podczas obrad komisji rady. 
 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną 
opinię.  
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie.  
Uchwała została przyjęta jednogłośnie - za jej przyjęciem głosowało 15radnych.  
Uchwale nadano Nr  XXXIX/ 318/2013 
 
Ad.8  
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 
Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Ogrodzieńcu za 2012 rok. 
 
Radni odstąpili od potrzeby ponownego omawiania projektu uchwały uzasadniając to faktem 
szczegółowej jego analizy podczas obrad komisji rady. 
 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną 
opinię.  
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie.  
Uchwała została przyjęta jednogłośnie - za jej przyjęciem głosowało 15radnych.  
Uchwale nadano Nr  XXXIX/ 319/2013 
 
 
 
 
 
 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxix_317_2013.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxix_318_2013.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxix_319_2013.pdf
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Ad.9  
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Ogrodzieńcu za 2012r. 
 
Radni odstąpili od potrzeby ponownego omawiania projektu uchwały uzasadniając to faktem 
szczegółowej jego analizy podczas obrad komisji rady. 
 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną 
opinię.  
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie.  
Uchwała została przyjęta jednogłośnie - za jej przyjęciem głosowało 15radnych.  
Uchwale nadano Nr  XXXIX/ 320/2013 
 
Ad. 10 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania  
z wykonania budżetu Gminy Ogrodzieniec za 2012 rok 
 
Burmistrz na wstępie poinformował - sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2012 rok 
zostało w ustawowym terminie przekazane radym, oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej. 
Sprawozdanie finansowe było przedmiotem obrad komisji gdzie zostało szczegółowo 
omówione przez Skarbnika Gminy.  
Sprawozdanie posiada pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej, co oznacza że 
pod względem formalno-prawnym budżet gminy został poprawnie wykonany . 
Następnie Burmistrz przystąpił do omawiania sprawozdania z wykonania budżetu gminy 
Ogrodzieniec za 2012 rok. Kolejno przedstawił przebieg wykonania planu dochodów oraz 
wykonania planu wydatków budżetu gminy w rozbiciu na poszczególne działy i rozdziały 
budżetowe. Wszystkie informacje podane przez Burmistrza znajdują się w sprawozdaniu z 
wykonania budżetu, a sprawozdanie załączone zostało do protokołu z sesji.  
 
Uwag do sprawozdania nie było . 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną 
opinię.  
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie.  
 
Uchwała została przyjęta jednogłośnie - za jej przyjęciem głosowało 15radnych.  
Uchwale nadano Nr  XXXIX/ 321/2013 
 
 
 
 
 
 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxix_320_2013.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxix_321_2013.pdf
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Ad.11  
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy 
Ogrodzieniec. 
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Zofia Adamusińska odczytała protokół  
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu  z dnia 10 maja 2013 r.  
w sprawie rozpatrzenia sprawozdania z wykonania budżetu gminy, rozpatrzenia sprawozdania 
finansowego oraz przedłożenia wniosku o absolutorium dla Burmistrza. (Protokół Komisji 
Rewizyjnej załączony został do protokołu z sesji).  
Przedstawiła również opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez 
Burmistrza sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2012 r. wraz z informacją o stanie mienia 
komunalnego – z odczytanego dokumentu wynikało, że sprawozdanie było pozytywnie 
zaopiniowane przez RIO. (Opinia RIO w tej sprawie załączona została do protokołu z sesji).  
Następnie odczytała wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie Burmistrzowi absolutorium  
z tytułu wykonania budżetu gminy za 2012 rok. (Wniosek Komisji załączony został do 
niniejszego protokołu). 
Odczytała również opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku Komisji 
Rewizyjnej dotyczącego udzielenia Burmistrzowi absolutorium za 2012 rok. Z odczytanego 
dokumentu wynikało iż opinia RIO była pozytywna. (Opinia RIO w tej sprawie  załączona 
została do protokołu z sesji). 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Zofia Adamusińska stwierdziła następnie, że na 
podstawie przedstawionych przez nią dokumentów, a szczególnie na podstawie wniosku 
Komisji Rewizyjnej o udzielenie Burmistrzowi absolutorium  oraz  pozytywnej opinii RIO w 
tej sprawie, jak też pozytywnej opinii RIO w sprawie przedłożonego przez Burmistrza 
sprawozdania, przygotowany został projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie udzielenia 
Burmistrzowie MiG Ogrodzieniec absolutorium za 2012 rok. Następnie Radna odczytała  
projekt tej uchwały. 
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie.  
Uchwała została przyjęta jednogłośnie - za jej przyjęciem głosowało 15radnych.  
Uchwale nadano Nr  XXXIX/ 322/2013 
 
Ad. 12 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w planach dochodów i wydatków w budżecie Gminy 
Ogrodzieniec na 2013 r.  
 
Projekt uchwały został omówiony przez Skarbnika Gminy Panią Annę Kuźniak – szczegóły 
podane przez Panią Skarbnik patrz jak załączony do protokołu projekt uchwały w 
przedmiotowej sprawie . 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną 
opinię.  
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie.  
Uchwała została przyjęta jednogłośnie - za jej przyjęciem głosowało 15radnych.  
Uchwale nadano Nr  XXXIX/ 323/2013 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxix_322_2013.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxix_323_2013.pdf
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Ad. 13 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Ogrodzieniec na lata 2013-2020. 
 
Projekt uchwały został omówiony przez Skarbnika Gminy Panią Annę Kuźniak – szczegóły 
podane przez Panią Skarbnik patrz jak załączony do protokołu projekt uchwały w 
przedmiotowej sprawie . 
 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną 
opinię.  
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie.  
 
Uchwała została przyjęta jednogłośnie - za jej przyjęciem głosowało 15radnych.  
Uchwale nadano Nr  XXXIX/ 324/2013 
 
Ad. 14 
Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi Burmistrza.  
 
Przewodnicząca Rady Maria Lipka - Stępniewska  - Zwróciło się wielu wyborców z prośbą, 
aby kursy czerwonego autobusu linia 7 przebiegały przez Osiedle „Złote Piaski” (Działki). 
Czy jest taka możliwość, aby jeżeli nie wszystkie, to choć niektóre kursy przejeżdżały przez 
osiedle, mieszka tam dużo ludzi i są nowe przystanki.  
 
Radna Grażyna Gołuchowska - Mieszkańcy Podzamcza ul. Partyzantów zwracają się z prośbą 
o usunięcie zalegającego piasku na ulicy. To już końcówka czerwca, sezon turystyczny w 
pełni, a jest to jedna z  bardziej uczęszczanych ulic przez turystów udających się na Górę 
Birów. Podobna sytuacja ma miejsce przy remizie OSP i Hotelu Boner, gdzie chwasty 
wyrastają poza siatkę hotelu i jest dużo zalegającego piachu, który podczas deszczu zatyka 
studzienkę znajdującą się opodal. Dużo piachu zalega przy wjeździe na ul. Dąbrowskiego i na 
Zuzankę. Proszę również o pomalowanie skorodowanej barierki znajdującej się na mostku 
przy ul. Wojska Polskiego na wysokości posesji nr 67.Mieszkańcy proszą o kosz dla turystów 
w Podzamczu na ul. Zuzanka. 
 
Radny Zygmunt Podsiadło - Co z projektem oświetlenia ul. Morusy z funduszu sołeckiego?  
W związku z tym, że oprócz subwencji oświatowej Gmina dopłaca z budżetu około 5 mln zł 
do oświaty, proszę podać kwoty dopłat na po-szczególne szkoły: Zespół Szkolno – 
Przedszkolny w Ogrodzieńcu, Gimnazjum, Giebło, Ryczów, Podzamcze- na co konkretnie idą 
te dopłaty- czy były podejmowane próby i jeśli tak to jakie, aby obniżyć lub wyeliminować te 
dopłaty?  
W czasie czyszczenia chodnika przy ul. Wojska Polskiego w Podzamczu został uszkodzony 
chodnik i krawężnik, kiedy zostanie naprawiony?  
Co z lustrem na ul. Wojska Polskiego – wyjazd z ul. Zuzanka? 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxix_324_2013.pdf
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Dlaczego stawka za wodę (dotychczasowa 4,59/m3) została podniesiona do 4,70zł/m3, 
przecież uchwała w tej sprawie nie została podjęta. 
 
Radny Patryk Szczygieł - Niektóre autobusy czerwone są oklejone reklamami miast przez 
które jeżdżą. Czy te, które przejeżdżają przez naszą gminę mogą takie reklamy posiadać na 
szybach? 
 
Radny Zbigniew Fabiańczyk - Do którego dnia miesiąca można składać wnioski o umorzenie 
opłat za śmieci?  
 
Radny Jerzy Janoska -.  Proszę o  interwencję w  PZD  w  sprawie  remontu  kilku  dziur  na  ul.  
Mickiewicza i Kolejowej na Fugasówce. 
 
Odpowiedzi Burmistrza: 
 Jest możliwość wydłużenia kursowania linii 7  przez „działki” , ale mogą się pojawić 
dodatkowe opłaty z budżetu, a to jest niezaplanowane. 
 Po ulewach mamy problem z  zalewaniem ulic, m.in. z ul. Sawickiej i zamulaniem 
skrzyżowań.  
Skorodowane barierki zostaną zgłoszone do zarządcy drogi. 
W najbliższym czasie zlecimy projekt dobudowy oświetlenia.  
Trudno jest jednoznacznie powiedzieć na co konkretnie przeznaczana jest subwencja 
oświatowa. W szkolnictwie publicznym nie da się określić kwoty „dopłat” do poszczególnych 
szkół. Nie mamy wpływu na wydatki, które wynikają z ustaw oświatowych np. Karty 
Nauczyciela. Można jedynie podać łączne kwoty dla szkół, które musimy zabezpieczyć w 
budżecie gminy.  
Sprawę uszkodzonego chodnika na ul. Wojska Polskiego przekażę do zarządcy drogi.  
Lustro na ul. Wojska Polskiego było zakupione i zamontowane.  
Uchwała w sprawie stawek za wodę, mimo że nie została podjęta  to jednak opłata weszła w 
życie po 30 dniach. Jest to rozwiązanie ustawowe.  
Nie wiem, czy jest możliwość oklejenia autobusów reklamami naszej gminy. Jeśli tak, to 
byłaby to jedna z form promocji gminy. W tej sprawie zwrócimy się do ZKM w Zawierciu.  
Wniosek o umorzenie opłaty za śmieci można składać podobnie jak w przypadku podatków i 
opłat lokalnych. Jeżeli podatnik nie opłaca w terminie urząd wysyła do niego upomnienie i 
jeżeli podatnik na to wezwanie złoży wniosek, to uruchamiamy procedurę – musi się 
wykazać, że nie ma możliwości wpłaty. 
Naprawę drogi przekażę do ZGK. 
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Ad. 15 
Wnioski i oświadczenia.  
 
Nie było  
 
Ad. 16 
Zamkniecie obrad 
 
Wobec wyczerpania punktów porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Maria 
Lipka-Stępniewska dokonała zamknięcia sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu dziękując 
wszystkim obecnym za udział. 

 
Protokół  sporządziła:  
Michalina Piecha                   Podpis Przewodniczącej Rady 
 
 
 


